
 

 

Referat fra møde skolebestyrelsen ved Ringkøbing Skole  

Tirsdag d. 5. december kl. 18.00 – 21.00 på afdeling Alkjær 
 
Vi starter mødet kl. 18.00, da vi gerne vil afslutte det ordinære møde omkring kl. 19.15, så der er tid til 
lidt julehygge med en let anretning – I skal derfor heller ikke spise hjemmefra   
 
Fraværende: Afbud fra Annika. Maria. Elevråd Rindum 

Dagsorden: Beslutning: 
 
18.00 – 18.00 
Pkt. 284 
Godkendelse af referat: 
(Fast punkt) 
 
Der er ikke indkommet kommentarer  
 
Bilag: 
Referat fra skolebestyrelsesmødet d. 2. 
november er tidligere udsendt. 
 
Indstilling: 
Information. 
 

 
Godkendt. 
 
OBS – Targit, relevante fokuspunkter fra Targit-data 
drøftes på bestyrelsesmødet i januar 2024 forud for 
skoleudviklingssamtalen i marts 2024. 

 
18.00 – 18.10 
Pkt. 285 
Nyt fra eleverne: 
(Fast punkt) 
Nyt fra eleverne er et fast punkt på 
dagsordenen, hvor eleverne fra de to 
elevråd har mulighed for at fortælle om det, 
der netop rører sig hos dem. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse. 
 

 
Elevrådet på Alkjær viste deres præsentations-video. 
Bestyrelsen blev oplyst om aktuelle tiltag/opgaver for 
elevrådet: Juleforløb med julemand og æbleskiver. 
Der er herunder en dørpyntnings-konkurrence. 
 
Der er kommet følgende forslag i postkassen, som 
elevrådet arbejder videre med: 

• Fokus på at styrke fællesskaber og komme 
drillerier til livs – måske hyggedage/fælles 
aktiviteter 

• Møde senere og blive længere.  
 
Der er stor enighed om, at de unge gør det godt. 
 

 
18.10 – 18.20 
Pkt. 286 
Forældremøde med Anne Søgaard 
Der er indgået en aftale med Anne Søgaard 
om at holde et stort fælles forældremøde d. 
5. februar.  
 

 
D. 5. februar kommer Anne Søgaard og holder oplæg 
for forældre og overbygningselever om Vensomhed.  
 
Elever fra overbygningen – i løbet af dagen 
Forældre kl. 19.00 - 20.30  
 
Der er forslag om at gøre budskabet relevant for den 
enkelte forældre. Ensomhed, trivsel, fællesskaber. 



 

 

Hvordan får vi flest forældre til at deltage i 
dette?  
 
 
Indstilling:  
Punktet er til drøftelse. 
 

 
Bestyrelsen giver følgende input til, hvordan skolen 
kan tænkes at informere om foredraget: 

• Der kan udsendes en ”køleskabsseddel” til 
hver enkelt elev 

• Der kan sendes besked via AULA, fra 
klasselærer/forældrerådet og evt. laves fælles 
opslag og reminder om tilmelding 

• Tilmelding via AULA.  
• Eventuelt – med forældrearrangementer før – 

dette er op til de enkelte trivselsråd 
 

 
18.20 – 18.30 
Pkt. 287 
Økonomi  
Budgetopfølgning pr. 31.10. 2023  
 
Bilag: 
Budgetoversigt 
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

 
Gitte gennemgik kort budgetbilaget. 
Der er ikke de store ændringer siden sidst. 
 
OBS – skolen bruger egne midler for at understøtte 
særlige elevtiltag, da vi ikke kan søge distriktets 
udviklingspulje i dette skoleår 
 
Taget til efterretning. 

 
18.30 – 19.00 
Pkt. 288 
Skoleudviklingssamtalen 
Vi er nu blevet inviteret til 
skoleudviklingssamtaler med forvaltningen 
d. 8. marts fra kl. 13.00 – 16.00. 
 
På mødet vil der dels være en opsamling på 
data og fokusområder ift. 
skoleudviklingssamtalens punkter, samt på 
andre relevante input til samtalen. 
 
Bilag: 
Forventningsoverblik til samtalens punkter 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

 
 
Gitte gennemgik kort det medsendte bilag. Skolen har 
i dag fået besked fra forvaltningen med info om 
indholdspunkter til skoleudviklingssamtalen. Disse 
ligger helt i tråd med det forventede. 
 
På næste i januar møde indhentes mere input fra 
bestyrelsen, bl.a. ift. relevante nedslag i data fra 
Targit.  

 
19.00 – 19.10 
Pkt. 289 
Nyt fra fritidsdel samt SCV 
Orientering ved Lars  
 

 
Ansat i SCV har fået andet job. Vi har pt. 
stillingsopslag op. Vi holder samtaler til denne stilling 
i SCV d. 18. december over middag – hvis nogen 
forældrevalgte ønsker at deltage i ansættelsesudvalget, 
så kontakt Maria Braae hurtigst muligt. 



 

 

Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

  
Lars orienterer fra Krummeluren – der opleves pt. en 
del sygefravær blandt personalet. 
 
I spiren har vi fået flere nye medarbejdere, samt PA 
elev og pædagogstuderende. 
 

 
19.10 – 19.15 
Pkt. 290 
Orienteringspunkter 
 
Indstilling:  
Punktet er til orientering  
 

Intet at bemærke 

 
19.15 – 19.20  
Pkt. 291 
Eventuelt 

 

 
Der spørges ind til, om der er nyt vedr. 
fodgængerovergange på Søibergsvej? Her er ikke 
noget nyt endnu. 
Der er kommet en forældrehenvendelse vedr. 
skolevejen til afdeling Alkjær via Vellingvej: 
Der er en del, der kører for hurtigt på Vellingvej og 
det sker for ofte, at der stoppes ikke for børn, som vil 
passere vejen via fodgængerfeltet.  
Skolen har ikke mulighed for, at der kan stilles 
skolepatruljer på Vellingvej.  
Skolen har lavet skriftlig henvendelse til politiet, for 
at gøre opmærksom på problemet. Vi håber politiet 
kan sætte fokus herpå. 
 

Herefter vil der være et let juletraktement  

 
Punkter til kommende møder 

 
 

• Det gode forældremøde. 
 

• Holdning til karakterer/prøver i skolen 
 

• Faglige data til brug ved 
skoleudviklingssamtalen 

• Januar– opsamling på data og fokusområder 
ift. skoleudviklingssamtalen. 

• Januar – Skolebestyrelsen orienteres om 
tidsplan for skoleårets planlægning  

• Skolebestyrelsen godkender 
timefordelingsplan samt skoledagens struktur 

• Skolebestyrelsesvalg  



 

 

 
 

 
Næste skolebestyrelsesmøde er d. 29.1. på afdeling Rindum 
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